
Høringssvar fra Hans Neve-Ellesen  
  
Jeg er en helt ganske almindelig familiefar på 49 år i en sammenbragt familie med i alt 5 børn 
Jeg har en mellemlang uddannelse og flyttede til Mårslet for 6 år siden.  
Jeg syns det overordnet set giver meget god mening, at der skal ske noget med Eskegården. 
Driftsbygninger og stuehuset er i forfald i en sådan grad, at det undrer mig, det er lovligt at leje 
ud. 
Der kunne fint udbygges med en håndfuld nye familieboliger lige dér hvor de nuværende 
forfaldne bygninger ligger. 
Derved vil området blive forskønnet rent bygningsmæssigt, og man kunne håbe på at området 
vil forblive den grønne plet det er for mange mennesker og især dyr i dag.  
 
Personligt undrer jeg mig simpelthen over den måde, hele processen omkring dette projekt og 
lokalplan er foregået. Jeg forundres dybt over, at Århus kommune bruger så mange interne 
ressourcer, som der er gjort igennem de sidste 5 år, på at gå forrest i at søge så mange 
spidsfindige fravigelser og dispensationer fra allerede vedtagen lovgivning.  
Der burde arbejdes på at overholde og forvalte den allerede vedtagne lovgivning i stedet for.  
 
Det er jo for naturens og nærmiljøets bedste at der er lavet Å-beskyttelseslinjer på 150 
meter, som bør respekteres fuldt ud.  
 
Det er for os mennesker der er lavet drikkevandsboringer og områder med ”særlig 
drikkevandsinteresse”, som vi ALDRIG må gå på kompromis med sikkerheden for – heller 
ikke for Eskegårds-projektet.  
 
Jeg er derfor IMOD lokalplan nr. 1161 i det omfang og antal af huse der er lagt op til, samt pga. 
den meget kritiske placering direkte op ad Giber å og ovenpå drikkevandsboring.  
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